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PROTOKÓŁ NR 2/2023-2024 Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

W SZKOLE PODSTAWOWEJ NR 2 IM. JANA PAWŁA II W SUCHYM LESIE 

 

miejsce zebrania:  ul. Poziomkowa 11, 62-002 Suchy Las 

data zebrania:   12 październik 2023r.  

przewodnicząca RR:  Bernadeta Kosmowska-Czaprańska 

zastępcy:   Bartosz Roman, Barbara Burdzińska-Diament 

sekretarz RR:   Agnieszka Hordy 

skarbnik:   Agata Bergander 

 
 
W zebraniu uczestniczyło 24 członków RR, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do 
niniejszego Protokołu, co stanowi quorum w pierwszym terminie zebrania, zgodnie z §11 Regulaminu 
RR. 
 
 
 

I. PORZĄDEK OBRAD: 

1. Otwarcie obrad przez Przewodniczącą.  

2. Przekazanie przez Skarbnika RR i Przewodniczącą prośby do przedstawicieli klasowych RR o 
wpłaty na RR.  Wpłaty na RR zostaną przedstawione przez Skarbnika RR na kolejnym zebraniu. 

3. Przewodnicząca RR poinformowała, że oferta ubezpieczenia OC dla dzieci została umieszczona 
na stronie szkoły: Rada Rodziców/Aktualności/Komunikat Rady Rodziców.  

4. Współpraca z samorządem uczniowskim (SU). 

Przewodnicząca RR przedstawiła tematy omówione na spotkaniu przedstawicieli szkolnej RR z 
opiekunką SU p. Dagmarą Szerf 29 września 2023r..  

Omówione zostały tematy: 

a) organizacja Dnia Kobiet; 

b) czas Świąt Bożego Narodzenia, w tym kiermasz świąteczny organizowany przez SU, 
wystrój świąteczny dwóch oddziałów szkoły zakup trzech choinek (Konwaliowa 1x, 
Poziomkowa 2x). Omówiona została propozycja puszczania muzyki świątecznej 
podczas przerw, co zostało pozytywnie zaopiniowane przez RR.   

c) docenienie i wyróżnienie Samorządu Uczniowskiego poprzez: 

• sfinansowanie zakupu koszulek dla SU ok. 10 sztuk oraz  

• wycieczka/atrakcja dla SU np. wyjście do kina, na pizzę czy na Jump Arenę pod koniec 
roku szkolnego 

Decyzja ta pozwoli docenić przedstawicieli uczniów za ich chęć i podejmowane działania 
na rzecz społeczności szkolnej oraz wyróżni ich wśród uczniów, co umożliwi łatwiejszy i 
bezpośredni kontakt uczniów szkoły z przedstawicielami SU. 
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d) dyskoteka 

SU oraz rodzice uczniów zgłaszali prośbę o zorganizowanie dyskoteki w szkole dla 
wszystkich klas.  Wstępnie dyskoteka odbyłaby się 2 lutego 2024r.. Klasy 1-3 wzięłyby 
udział w dyskotece w oddziale przy ul. Konwaliowej, a klasy 4-8 przy ul. Poziomkowej. 

Pani Dagmara Szerf zorganizuję przeprowadzenie wśród uczniów wszystkich klas ankiety, 
w celu określenia liczby chętnych uczniów do wzięcia udziału w dyskotece. Wyniki ankiety 
pozwolą na ustalenie podziału klas i godzin, w których poszczególne oddziały klasowe 
wezmą udział w dyskotece.  

e) niezapowiedziane kartkówki oraz pytanie na ocenę na tydzień przed świętami Bożego 
Narodzenia i po świętach oraz po dłuższych przerwach np. po feriach zimowych.  

Przedstawiciele SU oraz rodzicie uczniów zgłosili prośbę o złożenie wniosku do dyrektora 
szkoły o możliwość nierobienia niezapowiedziany kartkówek, niepytania dzieci na ocenę z 
wyjątkiem chętnych zarówno w czasie okołoświątecznym oraz np. po feriach zimowych. 
RR pozytywnie zaopiniowała propozycję.  

f) pączki dla nauczycieli na tłusty czwartek 8 lutego 2024r. 

Działając na rzecz społeczności szkolnej, RR pozytywnie zaopiniowała propozycje 
sfinansowania zakupu pączków dla nauczycieli dwóch oddziałów szkolnych.  

5. Działania Rady Rodziców 

Przewodnicząca RR przedstawiła działania na rzecz uczniów, które odbyły się, są w trakcie lub 
są zaplanowane.  

a) Poszukiwacze Złota 

W spotkaniu, które odbyło się 5 października 2023r. wzięli udział uczniowie klas 6 i 
uczniowie przebywający na świetlicy. 

b) Liga wolontariatu - Nowe ZOO 

Liga wolontariatu trwa do marca 2024r. Co miesiąc podawane są zadania do wykonania. 
Informacje o zadaniach dostępne są w bibliotece szkolnej. 

c) „Młode Głowy” – otwarcie o zdrowiu psychicznym.  

Szkoła przystąpiła do programu „Młode Głowy”. Z informacjami o programie rodzice mogą 
zapoznać się na stronie www.mlodeglowy.pl. Plan przykładowej lekcji zostanie wysłany 
przez przewodniczącą RR do przedstawicieli członków RR. 

d) Tomik wierszy  

Tomik wierszy jest już tradycją w szkole. Uczniowie piszą wiersze, przygotowują ilustracje, 
które następnie są wydawane w formie tomiku, który sfinansowany zostanie z funduszu 
RR.   

e) Języki mniejszości narodowych – w planach 

f) Spotkanie z paraolimpijką Mileną Olszewską – w planach 

6. Działania Pań z biblioteki finansowane z funduszu RR  

a) nagrody dla czytelników  

b) konkursy biblioteczne  

c) spotkania autorskie dla klas 3 z p. Łukaszem Wierzbicki podróżnikiem i autorem książek 
m.in. „Dziadek i niedźwiadek”,  „ Afryka Kazika”,  „Machina przez Chiny” 

d) nagrody – szkolne turnieje sportowe. RR czeka na zgłoszenia. Rodzice zgłosili prośbę 
poprawę organizacji komunikacji w sprawie zawodów/igrzysk powiatowych, tak żeby 

http://www.mlodeglowy.pl/
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informacje z wyprzedzeniem mogły dotrzeć do wszystkich uczniów, którzy są lub mogą być 
zainteresowani.  

7. Tematy zgłoszone w ramach wolnych wniosków: 

a) obowiązek noszenia mundurków szkolnych 

Z uwagi na wzrost kosztów zakupu koszulek i bluz z logo szkoły rodzicie zgłosili prośbę o 
zniesienie wymogu noszenia mundurków szkolnych lub zmianę firmy, która szyje 
mundurki. Przedstawiciele prezydium RR sprawdzą, kto posiada prawa autorskie a w 
kolejnym kroku przeprowadza ankietę wśród rodziców, kto jest za, a kto przeciw 
utrzymaniem mundurków szkolnych.  

b) dni wolne od mundurków 

RR zaproponowała i pozytywnie zaopiniowała dni wolne od mundurków w roku szkolnym 
2023/2024. Dni zaproponowane przez RR są niezależne od dni zaproponowanych przez SU.   

• 22 grudzień 2023r. - Wigilia klasowa   

• 02 luty 2024r. - dzień karnawału (można ubrać element karnawałowy)  

• 21 marzec2024r. - pierwszy dzień wiosny (można założyć element wiosenny) 

• 03 czerwiec2024r. - Dzień Dziecka 

c) szafki w szkolne przy ul. Poziomkowej 

Szafki dla uczniów klas 3-4 dostępne są w salach lekcyjnych a dla starszych uczniów w szatni. Z 
uwagi na bezpieczeństwo w szkole nie ma możliwości ustawienia dodatkowych szafek na 
korytarzach. Uczniowie korzystają z szafek w szatni zgodnie z zasadami ustalonymi w szkole.  

d) wewnątrzszkolny system oceniania – zmiana/zniesienie wag 

Temat wymaga dłuższej dyskusji, dlatego został przeniesiony na kolejne zebranie. 

e) obiady – wprowadzenie diet: bezmlecznej/bezglutenowej, wegetariańskiej i dla dzieci z 
cukrzycą. Dofinansowanie obiadów przez Gminę w równym stopniu jak obecne obiady. 

Przedstawiciele RR zagłosowali za przeprowadzeniem ankiety wśród rodziców, w celu 
określenia ilości dzieci, które ze względu na stan zdrowia, osobiste przekonania obecnie 
nie mogą korzystać z obiadów w szkole. Przedstawiciele prezydium RR zorganizują ankietę 
wśród rodziców a w kolejnym kroku spotkają się przedstawicielem firmy, która 
przygotowuje obiady w szkole.   

f) przerwy w szkole – zasady 

W imieniu dzieci rodzice zgłaszają niejasne zasady funkcjonowania na przerwach. 
Przewodnicząca RR rodziców złoży wniosek do dyrektora szkoły z prośbą o określenie zasad 
funkcjonowania na przerwach poszczególnych oddziałów klasowych.  

g) Mały Medyk 

Mały medyk jest cyklem zajęć dla klas 1-3. Przedstawiciele RR klas 1-3 zgłosili prośbę o 
dofinansowanie zajęć. Temat będzie kontynuowany na następnym zebraniu RR.  

 

Podjęte Uchwały: 

 

1. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR zakupu 3 choinek został pozytywnie zaopiniowany 
przez RR (głosowanie: 24 głosy za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się) przy zachowaniu 
quorum większością głosów, co potwierdza podjęta Uchwała nr 7. 
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2. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR zakupu koszulek dla Samorządu Uczniowskiego 
został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosowanie: 23 głosy za, 1 osoba się wstrzymała) 
przy zachowaniu quorum większością głosów co potwierdza podjęta Uchwała nr 8. 

3. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR wycieczki/atrakcji dla Samorządu Uczniowskiego 
został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosowanie: 24 głosy za, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się przy zachowaniu quorum większością głosów, co potwierdza podjęta 
Uchwała nr 9. 

4. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR zakupu pączków dla nauczycieli „Tłusty czwartek” 
został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 3 
wstrzymujące się) przy zachowaniu quorum większością głosów, co potwierdza podjęta 
Uchwała nr 10. 

5. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR wydania „Tomiku wierszy” został pozytywnie 
zaopiniowany przez RR (głosowanie: 24 głosy za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się) przy 
zachowaniu quorum większością głosów, co potwierdza podjęta Uchwała nr 11. 

6. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR zakupu nagród dla czytelników bibliotek szkolnej 
został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosowanie: 24 głosy za, 0 przeciw, 0 
wstrzymujących się) przy zachowaniu quorum większością głosów, co potwierdza podjęta 
Uchwała nr 12. 

7. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR zakupu nagród za udział w konkursach 
organizowanych przez bibliotekę szkolną został pozytywnie zaopiniowany przez RR 
(głosowanie: 24 głosy za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się) przy zachowaniu quorum 
większością głosów, co potwierdza podjęta Uchwała nr 13. 

8. Wniosek o sfinansowanie z funduszu RR spotkania autorskiego z panem Łukaszem 
Wierzbickim został pozytywnie zaopiniowany przez RR (głosowanie: 24 głosy za, 0 przeciw, 
0 wstrzymujących się) przy zachowaniu quorum większością głosów, co potwierdza 
podjęta Uchwała nr 14. 

 

Wnioski do dyrektora szkoły.  

W imieniu RR przewodnicząca RR złoży wnioski do dyrektora szkoły o: 

1. możliwość puszczania muzyki świątecznej podczas przerw w okresie świąt Bożego 
Narodzenia. 

2. zgodę na organizację dyskoteki w szkole; 
3. możliwość nierobienia niezapowiedzianych kartkówek, niepytania dzieci na ocenę z 

wyjątkiem chętnych zarówno w czasie okołoświątecznym oraz np. po feriach zimowych; 
4. poprawę organizacji komunikacji w sprawie zawodów/igrzysk powiatowych; 
5. zgodę na dodatkowe dni bez mundurka szkolnego; 
6. określenie zasad funkcjonowania na przerwach poszczególnych oddziałów klasowych.  

 

Kolejne zebranie Rady Rodziców odbędzie się 15 listopada 2023r. o godz. 18:00 w szkole przy ul. 
Poziomkowej.  

 

przewodnicząca Rady Rodziców 

 

  Bernadeta Kosmowska-Czaprańska 
 


